
        Koszalin, dnia 12.01.2018 r.

  PROTOKÓŁ NR 16/01/2018
                            z posiedzenia Rady Osiedla „ROKOSOWO” - 9.01.2018 r.

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Rady Osiedla - Jerzy Turek. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum.

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.

3. Sprawy mieszkańców osiedla.

4. Dyskusja z przedstawicielami Policji i Straży Miejskiej.

5. Sprawozdanie z pracy Zarządu Rady Osiedla pomiędzy zebraniami i korespondencja.

6. Organizacja Dnia Babci i Dziadka.

7. Dofinansowanie działalności Zespołu Śpiewaczego „Zacisze”.

8. Budżet Miasta Koszalina na 2018 rok.

9. Nowa marka miasta Koszalin.

10. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej.

11. Wolne wnioski i zakończenie posiedzenia.

Ad. 1
Przewodniczący Rady Osiedla otworzył posiedzenie i powitał przybyłych członków rady i gości.
W posiedzeniu Rady uczestniczyło 11 członków Rady Osiedla „Rokosowo" na ogólną liczbę 15. 
Przewodniczący Rady Osiedla stwierdził kworum.

Ad. 2
Przewodniczący Rady Osiedla przedstawił zebranym porządek obrad. Porządek obrad został 
przyjęty przez obecnych na posiedzeniu członków Rady Osiedla.

Ad. 3
Brak mieszkańców na posiedzeniu Rady Osiedla.

Ad. 4
Dyskusja z przedstawicielem Policji o stanie porządku publicznego i na temat ostatnich interwencji 
na osiedlu. W posiedzeniu nie wziął udziału przedstawiciel Straży Miejskiej.



Ad. 5
Przewodniczący Rady Osiedla poinformował o pracach Zarządu RO w okresie od ostatniego 
posiedzenia.

Do Rady Osiedla wpłynęły, m.in. pisma, a dotyczyły:
- bezpieczeństwa pieszych i pojazdów, a także zlikwidowania hałasu i drgań na ul. Mahoniowej - 
sprawa skierowana do Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, Bezpieczeństwa, Porządku 
Prawnego i Publicznego,
- prośby Towarzystwa Przyjaciół Dzieci o dofinansowanie zajęć dla dzieci w okresie ferii 
zimowych i wakacji letnich w 2018 roku - Rada pozytywnie ustosunkowała się do pisma, ponieważ 
środki na wymienione cele zostały zarezerwowane w budżecie RO na 2018 rok,
- modernizacji przystanku przy ul. Św. Wojciecha - odpowiedź Zarządu Dróg i Transportu na pismo
Rady,
- rozliczenia zadań remontowych Rad Osiedli zrealizowanych przez ZBM w 2017 roku - pismo 
do wiadomości RO,
- naprawy nawierzchni nieutwardzonej (ul. Dębowa) - pismo mieszkańców, do wiadomości RO,
- dostępności komunikacji miejskiej dla mieszkańców Rokosowa - odpowiedź Zarządu Dróg 
i Transportu na pismo Rady. ZDiT zaproponował Radzie Osiedla kolejne spotkanie w tej sprawie  
na posiedzeniu Rady, w lutym 2018 roku,
- remontu odcinka chodnika przy ul. Artylerzystów (prawa strona od ul. Zwycięstwa do 
ul. Obrońców Tobruku) - odpowiedź Zarządu Dróg i Transportu na pismo Rady. W odpowiedzi 
ZDiT zobowiązał się wykonać remont chodnika na w/w odcinku w I połowie 2018 roku,
- wycinki drzewa rosnącego w pasie drogowym przy ul. Św. Wojciecha -  pismo mieszkańców, 
do wiadomości RO,
- zakupu drobnych upominków i słodyczy dla dzieci do wykorzystania w trakcie ferii zimowych dla
Koszalińskiej Biblioteki Publicznej, Filia nr 4, przy ul. F. Ruszczyca 14 - Rada pozytywnie 
ustosunkowała się do pisma.

Ad. 6
Pani Genowefa Kurek poinformowała, że w dniu 25 stycznia o godz. 14 w kinie Kryterium, z okazji
„Dnia babci i dziadka”, będzie wyświetlany specjalny pokaz filmu. Bilety będą dostępne po 10 zł.

Ad. 7
Rada Osiedla Rokosowo zdecydowała o dofinansowaniu działalności Zespołu Śpiewaczego 
„Zacisze” na 2018 rok.
W tym celu RO podjęła uchwałę nr XVI/22/2018:
- za głosowało 11 członków,
- przeciw 0 członków,
- wstrzymało się 0 członków.

Ad. 8
Omówiono inwestycje drogowe, które przewidziane są w 2018 roku, a realizowane na osiedlu. 
Wymieniono m.in. modernizację: ul. Wojska Polskiego, ul. Zieloną, „Osiedle Topolowe” - drogi.



Ad.9
Przewodniczący RO poinformował członków Rady Osiedla, że „Koszalin Centrum Pomorza" to 
nowa marka i logo Koszalina. Członkom Rady przedstawiono folder dotyczący nowej marki j.w.

Ad. 10
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Grzegorz Podławiak przedstawił sprawozdanie 
z planowej kontroli nr 3/2017, która dotyczyła: prowadzenia dokumentacji rady i spraw 
zgłaszanych przez mieszkańców.

Ad. 11
1. Poruszono temat aktywności członków RO, organizacji imprez na osiedlu oraz powiadomień 
członków RO o spotkaniach w poszczególnych komisjach.
2. Pani Irena Liszenkowska stwierdziła, że należy podjąć działanie w celu uporządkowania 
ul. Św. Wojciecha, z zalegających na trawniku śmieci.
3. Przewodniczący Jerzy Turek zaproponował, aby utworzyć z prywatnych składek członków RO 
specjalny fundusz na nagrody. Sprawa będzie poruszana na kolejnym posiedzeniu.

W dniu 23 stycznia 2018 r. w godz. 18:00 - 19:00 dyżur będą pełnić:
- Podławiak Grzegorz - członek Rady Osiedla „Rokosowo",
- Kamieniarz Wiktor - członek Rady Osiedla „Rokosowo”.

Protokołował:

        SEKRETARZ

Rady Osiedla Rokosowo                                                                                  PRZEWODNICZĄCY

          Rafał Siwek               Rady Osiedla Rokosowo

 Jerzy Turek


